
Dinsdagmorgen	15	maart,	hebben	de	kartrekkers	en	het
bestuur	met	elkaar	overlegd	over	de	ontstane	situatie,	in	en
rondom	De	Pas,	Dat	hebben	ze	gedaan	in	het	gezellige	't
Vijfeiken.	Er	waren	26	kartrekkers	aanwezig,	inclusief	de
bestuursleden	.

Het	belangrijkste	agendapunt	was,	uiteraard,	de	stand	van
zaken	van	de	besprekingen	die	gehouden	zijn	met	het	bestuur
van	De	Pas.	Intussen	heeft	de	gemeenteraad	ook	het
onderwerp	besproken	op	donderdag	10	maart.	Enkele

bestuursleden	hebben	het	zogenaamde	interpellatiedebat	bij	gewoond.

Een	algemene	indruk	van	dit	debat	is	dat	niet	alle	partijen	begrip	hebben	voor	de	ontstane
situatie.	Nog	sterker:	Enkele	partijen	verwijten	bij	de	aanvang	van	het	debat	dat	KBO	Heesch
hieraan	schuldig	is.	Maar	anderen	hebben	heel	goed	uitgelegd	dat,	waar	er	twee	ruziemaken,	er
ook	twee	debet	hieraan	zijn.	

Wat	uiteindelijk	ook	naar	voren	is	gekomen:	De	rol	van	de	gemeenteraad	en	de
beleidsvoorwaarden	die	zij	hebben	vastgesteld.	Dat	heeft	zowel	voor	KBO	Heesch,	als	voor	het
bestuur	van	de	Pas,	bepaald	wat	de	speelruimte	is	geweest.	

In	de	gemeenteraad	was	al	eerder	afgesproken	dat	de	beleidsnotitie	"Gemeenschapshuizen"
herzien	moet	worden.	Het	bestuur	van	KBO	Heesch	wil	nu,	mede	op	basis	van	de	reacties	op
de	petitie,	betrokken	worden	bij	dit	overleg.	Dat	biedt	een	kans	om	de	zeggenschap	over	het
gemeenschapshuis	te	herzien.

Hoe	een	en	ander	zal	uitpakken,	zal	waarschijnlijk	duidelijk	worden	na	afloop	van	de
verkiezingen	voor	de	gemeenteraad	en	het	vaststellen	van	een	nieuw	gemeentebestuur.	

De	kartrekkers	hadden	lovende	woorden	voor	de	handelwijze	en	de	vasthoudendheid	van	het
bestuur,	Er	was	veel	waardering	voor	de	inzet	van	de	onderhandelaars,	Piet	en	Theo.	Zij
hebben	er	veel	uren	in	gestoken	en	het	heeft	ook	veel	energie	en	emotie	gekost.

De	kartrekkers	zijn	tevreden	over	de	alternatieve	verblijfsplaatsen	die	zijn	afgesproken	en
gevonden.	Hoewel	soms	wel	aanpassingen	noodzakeijk	zijn,	met	name	voor	de	biljarters,

De	vraag:	Of	we	dit	financieel	kunnen	trekken	?		werd	met	Ja	beantwoord.	We	hebben	een
redelijke	"Oorlogskas"	.	Het	moet	uiteraard	geen	jaren	gaan	duren.	We	kunnen	nu	heel	goed
vooruit	met	de	afspraken	die	we	gemaakt	hebben	met	De	Eijnderic,	't	Vijfeiken,	Aurora,	't
Tunneke,	Het	parochiecentrum,	Café	zaal	’t	Berghje	in	Oss,	Stichting	buurtcentrum	Kortfoort	in
Oss,

iedereen	ziet	in	dat	uiteindelijk	KBO	Heesch	een	uitweg	zal	moeten	vinden	uit	deze	situatie.	Of
dat	in	De	Pas	zal	zijn,	is	nu	nog	onzeker.	Maar	we	zijn	ook	bereid	om	het	over	alternatieven	te
hebben,	bijvoorbeeld	het	gebouw	van	de	Bibliotheek.	

De	vraag	naar:	hoelang	gaat	dit	nog	duren?	kon	het	bestuur	niet	beantwoorden.	Voorlopig
blijven	we	nu	gebruik	maken	van	de	alternatieven	die	we	hebben	gevonden.
	

KBO	Heesch	houdt	op
woensdag	23	maart	haar
Algemene	Leden	Vergadering.

Deze	vindt	om
19.00	uur	plaats
in	Het	Tunneke.
Na	afloop	worden	enkele
toegangskaarten	voor	de
Senioren	Expo	getrokken.	Het
geheel	wordt	afgesloten	met	een
gezellig	samenzijn	en	muzikaal
optreden	van	Ad	Goossens.

10	tot	en	met	15	mei	2022	
van	10.00	-17.00	uur
Koningshof,	Veldhoven.
	

Senioren	Expo,	echt	een	dagje	uit!
De	Senioren	Expo	is	een	complete	huishoudbeurs	voor	de	50-plusser	met	ruim	150	stands.	U
vindt	er	alles	over	sfeervol	wonen	en	leven,	reizen,	gezondheid	en	beweging,	hobby	en
creativiteit.	De	Senioren	Expo	is	alles	voor	de	50-plusser	onder	één	dak.	Onder	het	genot	van
een	hapje	en	een	drankje	kunt	u	in	een	sfeervolle	ambiance	genieten	van	optredens	van
diversen	bands,	orkesten,	koren	en	artiesten.
De	Senioren	Expo	wordt	georganiseerd	in	samenwerking	met	KBO-Brabant		U	kunt	er	terecht
met	vragen	over	uiteenlopende	zaken	zoals	cultuur,	educatie,	kadervorming,	belangbehartiging
en	ouderen	advisering.	Ook	is	het	bij	uitstek	de	plaats	om	andere	leden	en
bestuursleden/kaderleden	van	KBO-Brabant	te	ontmoeten.
Wij	hebben	een	aantal	gratis	toegangskaarten	ontvangen.	De	leden	die	naar	onze	Algemene
Leden	Vergadering	komen	op	maken	kans	op	een	gratis	toegangskaart	voor	2	personen.

Blijf	op	de	hoogte!	Juist	in	deze	tijd! Bekijk	de	webversie
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Een	nieuwe	start?
Reacties
We	hebben	veel	reacties	ontvangen.

Een	korte	opsomming:
	
1.	 Goed	dat	jullie	dit	doen!

	
2.	 Er	zijn	nog	veel	meer	verenigingen	die

gebruik	willen	maken	van	De	Pas,	maar
het	is	veel	te	duur.	Onze	leden	kunnen
dat	niet	betalen!
	

3.	 Onze	vereniging	heeft	de	contributie
moeten	verhogen	omdat	de	huur	en
consumpties	bij	De	Pas	veel	duurder	zijn
geworden.

	
4.	 De	gemeente	moet	het	gebouw	flink

verbouwen.	Het	theater	is	al	vele	jaren
onrendabel.	Er	staan	bijna	twee
verdienpingen	leeg.	Er	is	woningnood.
Waarom	niet	verbouwen?	Met	enkele
appartementen	kan	het	gebouw	weer
rendabel	gemaakt	worden
	

5.	 Het	kost	je	op	je	oude	dag	zeker	veel
energie	en	veel	spanning	!	Hoe	hou	je
het	vol?
	

6.	 Ik	kan	het	wel	dragen,	maar	ik	ken	ook
mensen	die	zich	het	bijna	niet	kunnen
veroorloven!

	
7.	 Het	middagje	bij	de	KBO	is	heel

belangrijk	voor	mij.	Ik	kom	al	zo	weinig
mensen	tegen!
	

8.	 De	KBO	zorgt	niet	alleen	voor	de	koffie,
maar	ook	helpen	ze	je	altijd	op	weg,	als
je	ergens	mee	zit	,	of		als	het	te	duur	is
om	professionele	hulp	in	te	schakelen.

	
9.	 Iedereen	beslist	maar	over	ons!	Er	wordt

niets	aan	ons	gevraagd!

	
10.	 Ik	ben	blij	dat	ik	kan	gaan	biljarten	en	dan

gezellig	kan	buurten	en	van	een	bakje
koffie	kan	genieten.

	
11.	 Zijn	er	nog	mensen	die	begrip	hebben

voor	de	minderbedeelden,	voor	de
eenzamen,	voor	de	hulpbehoevenden?

Resultaten	van	de	demonstratie
Zaterdagmiddag	om	15.00	uur	hebben	we	de	balans	opgemaakt	van	de	gehouden	demonstratie
op	De	Misse.	Er	hebben	250	mensen	de	petitiie	ondertekend.
De	petitie	luidde:

Wij,	burgers	van	de	gemeente	Bernheze,
	
1.	 verzoeken	het	gemeentebestuur	het	onderhoud	van	De	Pas	naar	behoren	uit	te	voeren.
2.	 willen	een	bestuur	van	het	gemeenschapshuis	dat	bestaat	uit	leden	van	de	verenigingen	die

gebruik	maken	van	het	gemeenschapshuis.
3.	 Het	bestuur	stelt	zich	in	dienst	van	de	burgers	van	Bernheze	en	legt	verantwoording	af	aan

de	gemeenteraad
	
	

Klik	hier	en	Stem	alsnog	in	met	de	petitie

Download	hier	de	achtergronden	van	de	petitie

Waar	verblijven	we	de	komende	tijd?
Samen	met	de	kartrekkers	en	het	bestuurslid,	activiteiten,	Wil	van	Oorsouw,	hebben	we	een
oplossing	gevonden	voor	de	verschillende	acitiviteiten.
		

Kijk	op	de	website	en	je	ziet	waar	we	actief	zijn!

Kartrekkers	en	bestuur	in	overleg

Algemene	Ledenvergadering	23	maart
a.s.	bij	Het	Tunneke

Download	Stukken	Ledenvergadering

Wilt	u	op	de	hoogte	blijven,	meldt	u	dan	aan	voor	de	nieuwsbrief

Ons	adres

De	Misse	4
5384	BZ	Heesch

Secretariaat
secretaris@kboheesch.nl
	

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	nieuwsbrief@kboheesch.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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